
Bestyrelsesmøde i NBS4 d. 23. November 2023: 
 
Sidste referat: Godkendt 
 
Nyt fra Leder og formand: 
Gennemgang af kontrakt for udflytterbus ( den blå bus). 
At have vores egen bus versus et tilbud fra et busselskab. 
 
Nedjustering af daginstitutionsområdet, indsendt høringssvar. Den overordnede Model 2. 
Vi venter spændt på nyt omkring sociale normeringer, beregninger der har indflydelse både på 
økonomien i Klyngen, men også i forhold til om vi kan fastholde nogle medarbejdere, eller ansætte 
nye i 2024. 
 
Økonomi v. Claus og Tom: 
Udsigterne for økonomien og 2024 ser fin ud. 
Et overskud som også er et økonomisk råderum i tilfælde af uforudsete udgifter igennem hele 
klyngen. 
Forsigtighed hele vejen rundt mht. hvor mange penge der bliver brugt har givet pote. 
En diskussion omkring børnetal i de forskellige enheder, og om hvordan vi kan forhøje børnetallet 
f.eks Kantorparken. 
 
Resultater fra APV: 
Gennemgang af APV 
Antal besvarelser 48 ud af 89 personer. 
Besvarelsesprocent 53% 
Psykisk APV Anonym- sendt på mail. 
Fysisk APV ikke anonym 
Generel tilfredshed i klyngen. 
Handleplaner både til børnehaverne og Klubberne efterfølgende. 
 
Tilsyn i børnehaverne: 
Der har været pædagogisk tilsyn i børnehaverne. Der er tilsynsdialog Fredag d. 24. November. 
Efterfølgende bliver der lavet en tilsynsrapport. Rapporten bliver sendt ud til alle 
bestyrelsesmedlemmer.  
Vi arbejder på at få en tilsynsrapport til hver enhed ( alle 4 børnehaver) 
Alle forældre har interesse i at få en separat tilsynsrapport. 
 
Ledelsesstruktur i børnehaverne: 
Pædagogisk leder på pension. Kunne afdelingslederne på de fire enheder gøres til pædagogiske 
ledere? Det ville betyde at driftsaftalerne skulle laves om, og at vi evt. ville miste Kantorparken. 
Step 2 er at ansætte en pædagogisk leder udefra. Vi genopslår stillingen. Peter varetager pt. Både 
sin egen og den tidligere pædagogiske leders funktion. 
 
 
 



Lundehusskolen: 
Overgangsarbejdet mellem Klynge NBS4 og Lundehusskolen. Fra KKFO til klub. ( Fritidsordning til 
Klub. At give børnene et fælles udgangspunkt når de mødes i et andet regi, ny klub osv. 
Men skal bestyrelsen arbejde med ” overgange”, når disse overgange som regel forgår i en praksis 
hvor bestyrelsen ikke befinder sig. 
 
Næste møde: 
Parkerings og buskaos ved Ryac. En situation der eskalerer. Kan vi gøre noget i bestyrelsen?  
Børn skal afleveres og hentes ansvarligt. Logistikken skal hænge sammen. 4 institutioner og ikke 
særligt gode tilkørselsforhold. Et konfliktniveau der optrapper.  
 
Regnskabet skal underskrives 
 
Tirsdag d. 6. Februar 17.30 på TK.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


